
REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA

GRAD SPLIT

GRADSKO VIJEĆE

KLASA: 023-01/17-01/14
URBROJ: 2181/01-09-02/05-17-60
Split, 12. rujna 2017. godine

ZAPISNIK
sa nastavka 4. sjednice Gradskoga vijeća Grada Splita,

održane 12. rujna 2017. godine
u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Splitu

(O sjednici postoji tonski zapis)
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Početak u 09,08 sati.

Sjednici je predsjedavao predsjednik Gradskoga vijeća Jure Šundov.
Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je na istoj nazočno 34 od 35

vijećnika u Gradskome vijeću.

Nazočni vijećnici:

1. Aida Batarelo
2. Tonći Blažević
3. Ante Bradarić- Šljujo
4. Krešimir Budiša
5. Ante Čikotić
6. Marija Čizmić
7. Renato Čupić
8. Saša Franjkić
9. Davor Grčić
10. Ivica Grubišić
11. Saša Horvat
12. Miranda Ivanišević Dvornik
13. Željko Kerum
14. Goran Kotur
15. Goran Kovačević
16. Mirna Kovačić
17. Sani Mardešić
18. Joško Markić
19. Josip Markotić
20. Domagoj Maroević
21. Ivana Ninčević. Lesandrić
22. Martin Mladen Pauk



23. Jakov Prkić
24. Tomislav Prljević
25. Marijana Puljak
26. Igor Stanišić
27. Duje Sučić
28. Petar Škorić
29. Jure Šundov
30. Natalia Tafra Bazina
31. Branimir Urlić
32. Kristina Vidan
33. Božo Zadro
34. Ante Zoričić

Opravdano odsutan: Stipe Božić.

Sjednici su bili nazočni: gradonačelnik Andro Krstulović Opara, zamjenici
gradonačelnika Jelena Hrgović i Nino Vela te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji
su pozvani na sjednicu.

Sukladno članku 12.stavku 2. i 3. Poslovnika Gradskoga vijeća, vijećnik stranke
.Pametno" Jakov Prkić dostavio je predsjedniku Gradskoga vijeća potpise 13 vijećnika: koji
su zatražili dopunu dnevnog reda točkom koja glasi: "Prijedlog za razrješenje Predsjednika
Gradskoga vijeća Grada Splita.~

Nakon što je vijećnik Jakov Prkić obrazložio prijedlog za uvrštavanje u dnevni red,
predsjednik Gradskoga vijeća Jure Šundov ga je izvijestio da je dnevni red već utvrđen
11.rujna 2017. te da isto ne bi u skladu sa člankom 86. stavak 1. Poslovnika alije ipak
Prijedlog 13 vijećnika za uvrštavanje u dnevni red navedene točke stavio na glasovanje sa
naznakom da bi to bila 17. točka dnevnoga reda koja bi se odmah raspravila na početku
nastavka 4. sjednice 12. rujna 2017. Prijedlog je usvojen(31 "za~ i 1 "protiv" od 32) te ova
točka postaje točka 17. dnevnog reda a ostale točke mijenjaju svoj redoslijed.

Ad 17. Prijedlog za razrješenje predsjednika Gradskoga vijeća
U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Željko Kerum, Tonći Blažević, Petar Škorić,

Renato Ćupić.
Prijedlog nije usvojen(13 "za" od 33).

Ad 18. Prijedlozi rješenja o imenovanju/izboru radnih tijela Gradskoga vijeća
Grada Splita:

Uvodno obrazloženje za sve prijedloge rješenja o izboru i imenovanju članova
radnih tijela Gradskoga vijeća dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Petar Škorić.

18.1. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Odbora za statut i poslovnik

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je(32 glasa "za~ od 32) je
doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i članova
Odbora za statut iposlovnik.

18.2. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Odbora za proračun i financije

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je(32 glasa "za~ od 32)
doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i članova
Odbora za proračun i financije.



18.3. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika. zamjenika predsjednika i
članova Odbora za pripremu. izradu te predlaganje programa rada Gradskoga vijeća
Grada Splita

Jednoglasno je (32 "za~ od 32) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Odbora.za pripremu, izradu te predlaganje programa
rada Gradskoga vijeća Grada Splita.

18.4. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika. zamjenika predsjednika i
članova Odbora za predstavke i pritužbe

Jednoglasno je (32 "za" od 32) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Odbora za_predstavke i pritužbe.

18.5. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika i članova Odbora za rad s
nacionalnim manjinama

Jednoglasno je (32 "za" od 32) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Odbora za rad s nacionalnim manjinama

18.6. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika. zamjenika predsjednika i
članova Odbora za međunarodnu suradnju i iseljeništvo

Jednoglasno je (33 "za~od 33) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Odbora za međunarodnu suradnju i iseljeništvo.

18.7. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Komisije za imena ulica, trgova i za spomenike

U raspravi su sudjelovali:Ljubica Vrdoljak i Jakov Prkić.
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(33 "za~ od 33) doneseno Rješenje o

imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Komisije za imena ulica,
trgova i za spomenike.

18.8. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika. zamjenika predsjednika i
članova Komisije za suradnju s mladima

Jednoglasno je (33 "za~ od 33) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Komisije za suradnju s mladima.

18.9. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Komisije za urbanizam

U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Renato Ćupić, Ante Čikotić, Petar Škorić.
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(31 "za~ od 31) doneseno Rješenje o

izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Komisije za urbanizam.

18.10. Prijedlog rješenja o izboru Socijalnog vijeća Grada Splita
Jednoglasno je ( 30 "za" od 30) doneseno Rješenje o izboru Socijalnog vijeća

Grada Splita

18.11. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika i zamjenika predsjednika
Vijeća za provedbu Programa prevencije kriminaliteta na području Grada Splita

Jednoglasno je (30 "za" od 30) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika i
zamjenika predsjednika Vijeća za provedbu Programa prevencije kriminaliteta na
području Grada Splita.



18.12. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Komisije za javna priznanja

Jednoglasno je(30 "za" od 30) doneseno Rješenje o izboru predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Komisije za javna priznanja.

18.13. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika. zamjenika predsjednika i
člana Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda

Jednoglasno je(29 "za" od 29) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika i
zamjenika predsjednika i člana Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od
elementarnih nepogoda.

18.14. Prijedlog rješenja o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i
članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova

Jednoglasno je(29 "za" od 29) doneseno Rješenje o izboru predsjednika,
zamjenika predsjednika ičlanova Povjerenstva za ravnopravnost spolova.

18.15. Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika. zamjenika predsjednika i
članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja za obavljanje djelatnosti na
pomorskom dobru

Jednoglasno je(30 "za" od 30) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika,
zamjenika predsjednika i članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja za
obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru.

Ad 19. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava Grada Splita za
financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Splita za
razdoblje od 17. srpnja 2017. do 31. prosinca 2017. godine

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Ureda Grada Marina Protić.
Pročelnica je navela kako se unutar prijedloga Krešimir Budiša i Ivica Grubišić

zamjenjuju Ljubicom Vrdoljak i Antom Jukićem.
Potom je, bez rasprave, većinom glasova(28 "za" i 2 "uzdržana" od 30) usvojena

Odluka o raspoređivanju sredstava Grada Splita za financiranje političkih stranaka
zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Splita za razdoblje od 17. srpnja 2017. do 31.
prosinca 2017. godine.

Ad 20. Prijedlog Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti na temelju
pisanog ugovora

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik po ovlaštenju Upravnog odjela za komunalno
gospodarstvo i redarstvo Damir Babić.

U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Duje Sučić, Ljubica Vrdoljak, pročelnik po
ovlaštenju Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i redarstvo Damir Babić i zamjenik
gradonačelnika Nino Vela.

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (31 "za" od 31) usvojena Odluka o
obavljanju komunalnih djelatnosti na temelju pisanog ugovora uz slijedeći:

ZAKLJUČAK

u povodu rasprave Prijedloga odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti na temelju
pisanog ugovora

Ovlašćuje se Gradonačelnik da sa koncesionarima kojima su istekli ugovori potpiše
dodatke ugovorima pod jednakim uvjetima a do izbora novih koncesionara sukladno Odluci o
obavljanju komunalnih djelatnosti na temelju pisanog ugovora.



Ad 21. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o agrotehničkim mjerama za
uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik po ovlaštenju Upravnog odjela za komunalno
gospodarstvo i redarstvo Damir Babić.

U raspravi su sudjelovali:Branimlr Urlić, Joško Markić, pročelnik po ovlaštenju
Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i redarstvo Damir Babić i zamjenik
gradonačelnika Nino Vela.

Vijećnik SDP-a Joško Markić dao je prijedlog koji je usvojen od strane predlagatelja
te postaje sastavni dio prijedloga i glasi:~ u članku 8. dodaje se stavak 4.: nOsoba ovlaštena
za provedbu propisanih mjera za zaštitu od požara na području Grada Splita mora izdati
mišljenje u roku 8 dana.~

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (24 "zaY od 24) usvojena Odluka o
dopuni Odluke o agrotehničkim mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih
rudina.

Ad 22. Prijedlog odluke o sklapanju Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava
za Projekt KK.10.1.1.02.0005 .•Grad Slit - tehnička pomoć ITU PT"

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za gospodarstvo, turizam,
međunarodne i europske fondove Elu Žižić.

U raspravi su sudjelovali: Goran Kovačević, Ivana Ninčević Lesandrić, Renato
Čupić, Goran Kotur, savjetnik gradonačelnika za EU fondove i razvoj Grada Splita Krešimir
Budiša i pročelnica Službe za gospodarstvo, turizam, međunarodne i europske fondove Ela
Žižić.

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (26 "za~ od 26) usvojena Odluka o
sklapanju Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za Projekt KK.10.1.1.02.0005
••Grad Slit - tehnička pomoć !TU PT."

Ad 23. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Splita za
2016. Godinu

Uvodno obrazloženje dale su voditeljica Odsjeka za pripremu i izradu proračuna i
izvješća Vedrana Vrdoljak i voditeljica Odsjeka za prihode i naplatu potraživanja alenka
Dadić.

U raspravi je sudjelovao Renato Čupić.
Nakon zaključenja rasprave sa 14 "za", 3 "protiv~ i 7 "uzdržan a" od 24 nije usvojen

Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Splita za 2016. godinu.

Ad 24. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o ostvarenju prihoda i primitaka i izvršenju
rashoda i izdataka Grada Splita za I-VII2017. godine

Uvodno obrazloženje dale su voditeljica Odsjeka za pripremu i izradu proračuna i
izvješća Vedrana Vrdoljak i voditeljica Odsjeka za prihode i naplatu potraživanja alenka
Dadić.

U raspravi su sudjelovali: Renato Čupić, Aida Batarelo, Natalija Tafra Bazina,
voditeljica Odsjeka za pripremu i izradu proračuna i izvješća Vedrana Vrdoljak i voditeljica
Odsjeka za prihode i naplatu potraŽivanja alenka Dadić.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(19 "za~, 1 "protiv" i 5 nuzdržana" od
25) usvojen Polugodišnji izvještaji o ostvarenju prihoda i primitaka i izvršenju rashoda i
izdataka Grada Splita za I-VII2017. godine.



Ad 25. Prijedlog gOdišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Parkovi i nasadi" d.o.o. Split u 2016. Godini

Uvodno obrazloženje dali su pročelnik po ovlaštenju Upravnog odjela za komunalno
gospodarstvo i redarstvo Damir Babić i direktor komunalnog trgovačkog društva "Parkova i
nasada" d.o.o. Split Zoran Barac.

Potom je, bez rasprave, jednoglasno( 26"za" od 26) donesen Zaključak kojim se
prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju komunalnog trgovačkog društva
"Parkovi i nasadi" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 26. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva ..Lovrinac" d.o.o. Split u 2016. godini

Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva ftLovrinac"
d.o.o. Spli! Petar Bilobrk.

U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić i direktor komunalnog trgovačkog društva
"Lovrinac" d.o.o. Split Petar Bilobrk.

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno( 27"za" od 27) donesen Zaključak kojim
se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva"Lovrinac" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 27. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Splitska obala" d.o.o. Split u 2016. godini

Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva "Splitske
obale" d.o.o. Split Perislav Bonačić.

U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Saša Horvat, Ante Zoričić, Domagoj
Maroević, Tonći Blažević, Goran Kovačević, Goran Kotur, Ante Cikotić.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(17 "za", 8 nprotiv" i 3 nuzdržana" od
28) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
komunalnog trgovačkog društva"Splitska obala" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 28. Prijedlog gOdišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Čistoća" d.o.o. Split u 2016. godini

Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva"Cistoća" d.o.o.
Split Miroslav Delić.

U raspravi su sudjelovali: Natalija Tafra Bazina, Jakov Prkić, Renato Cupić, Ante
Cikatić, Ljubica Vrdoljak i direktor komunalnog trgovačkog društva"Cistoća" d.o.o. Split
Miroslav Delić.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(15 ftza", 9 "protiv" i 3 "uzdržana" od
27) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
komunalnog trgovačkog društva"Čistoca" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 29. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Stano-uprava" d.o.o. Split u 2016. godini
Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva"Stano-upravau d.o.o.
Split Marko Šundov.

U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Ante Cikotić, Tomislav Prljević, Goran
Kotur, Joško Markić, Martin Mladen Pauk i direktor komunalnog trgovačkog društvaftStano~
uprava" d.o.o. Split Marko Šundov.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(18 "za", 12 "protiv" i 2 "uzdržana"
od 32) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
komunalnog trgovačkog društva"Stano-uprava" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 30. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. Split u 2016. godini
Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva "Vodovod i
kanalizacijaU d.o.o. Split Drago Davidović.



U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Domagoj Maroević, Mirna Kovačić, Ivana
Ninčević Lesandrić, Renato Cupić, Joško Markić i direktor komunalnog trgovačkog društva
"Vodovod i kana1izacija~ d.o.o. Split Drago Davidović.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(18 "za~, 7 "protiv" i 3 "uzdržana" od
28) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
komunalnog trgovačkog društva"Vodovod i kanalizacija" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 31. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva "Promet" d.o.o. Split u 2016. godini

Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva"Promet~ d.o.o.
Split Tomislav Vojnović.

U raspravi su sudjelovali: Sani Mardešić, Ante Cikotić, Ljubica Vrdoljak, Tonći
Blažević, Renato Cupić, Ante Bradarić Šljujo i direktor komunalnog trgovačkog
društva"Promer d.o.o. Split Tomislav Vojnović.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(16 "za~, 4 "protiv~ i 4 "uzdržana~ od
24) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
komunalnog trgovačkog društva"Promet" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 32. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju komunalnog trgovačkog
društva .•Split parking" d.o.o. Split u 2016. godini

Uvodno obrazloženje dao je direktor komunalnog trgovačkog društva"Split parking"
d.o.o. Split Marka Bartulića.
U raspravi su sudjelovali:Marijana Puljak, Ante Cikatić, Ljubica Vrdoljak, Tonći Blažević,
Renato Cupić, Ante Bradarić Šljujo i direktor komunalnog trgovačkog društva"Spht parking"
d.o.o. Split Marka 8artulića.
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(18 "za", 4 "protiv" i 5 "uzdržana" od 27)
donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju komunalnog
trgovačkog društva ••Split parking" d.o.o. Split u 2016. godini.

Ad 33. Prijedlog godišnjeg izvještaja o poslovanju trgovačkog društva
SPALATUM DoMoCodoooooSplit ZA 20160 Godinu

Uvodno obrazloženje dala je direktorica trgovačkog društva SPALATUM D.M.C.
d.o.o. Split Marina Rančić.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(16 "za", 6 "protiv~ i 4 "uzdržan a" od
26) donesen Zaključak kojim se prima k znanju godišnji izvještaj o poslovanju
trgovačkog društva SPALATUM D.M.C. d.o.o. Split ZA 2016. godinu.

Ad 34. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa održavanja uređenog
građevinskog za 2016. Godinu

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova(15 "za", 4 "protiv~ i 5
"uzdržana" od 24) usvojeno Izvješće o izvršenju Programa održavanja uređenog
građevinskog za 2016. godinu.

Ad 35. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi i zdravstvene
zaštite Grada Splita za 2016. godinu

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova(17 "za~ i 5 "protiv~ od 22)
usvojeno Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite Grada
Splita za 2016. godinu.

Ad 36. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u
2016. godini s izviješćima o radu ustanova u kulturi

Predsjedatelj je naglasio da će se prvo raspravljati i odlučivati o pojedinačnim
Izvješćima o radu ustanova u kulturi, ukoliko vijećnici budu imali pitanja pozvat će ravnatelje
Ustanova u kulturi da daju odgovore pitanja.



36.1. Izvješća o radu Muzeja Grada Splita
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, sa 21 glasom "protiv" i 1 "uzdržanim" od 22,

Izvješće o radu Muzeja Grada Splita nije usvojeno.

36.2. Prijedlog Izvješća o radu Etnografskog muzej Split
Jednoglasno je (26 "za" od 26) usvojeno Izvješće o radu Etnografskog muzej

Spli!.

36.3. Prijedlog Izvješća o radu Hrvatskog pomorskog muzeja Split
U raspravi su sudjelovali: Branimir Urlić i ravnateljica Hrvatskog pomorskog muzeja

Dinka Radić.
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (26 "za~ od 26) usvojeno Izvješće o

radu Hrvatskog pomorskog muzeja Split.

36. 4. Prijedlog Izvješća o radu Prirodoslovnog muzeja i ZOO vrta Split
Većinom je glasova( 25"za" i 1 "uzdržan" od 26) usvojeno Izvješće o radu

Prirodoslovnog muzeja iZOO vrta Split.

36.5. Prijedlog Izvješća o radu Galerije umjetnina Split
Jednoglasno je (26 "za" od 26) usvojeno Izvješće o radu Galerije umjetnina Split.

36.6. Prijedlog Izvješća o radu Gradske knjižnice "Marka Marulića" Split
U raspravi su sudjelovali: Joško Markić i ravnatelj Gradske knjižnice "Marka

Marulića~ Split Dražen Šaš kor.
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (26 "za~ od 26) usvojeno Izvješće o

radu.Gradske knjižnice "Marka Marulića" Split.

36.7. Prijedlog Izvješća o radu Hrvatskog narodnog kazališta Split
Većinom je glasova( 24"za" i 2 "uzdržan~ od 26) usvojeno Izvješće o radu.Hrvatskog
narodnog kazališta Split.

36.8. Prijedlog Izvješća o radu Gradskog kazališta lutaka Split
Jednoglasno je (26 "za" od 26) usvojeno Izvješće o radu. Gradskog kazališta lutaka Split.

36.9. Prijedlog Izvješća o radu Gradskog kazališta mladih Split
Jednoglasno je (26 "za" od 26) usvojeno Izvješće o radu Gradskog kazališta mladih Split.

36.10. Prijedlog Izvješća o radu Javne ustanove za upravljanje Park
šumom Marjan
U raspravi su sudjelovali: Branimir Urlić, Ante Cikatić i ravnatelj Javne ustanove za
upravljanje Park šumom Marjan, Robert Koharević.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 19 "za" i 10 "protiv" od 29)
usvojeno Izvješće o radu Javne ustanove za upravljanje Park šumom Marjan.

36.11. Prijedlog Izvješća o radu Multimedijalnog kulturnog centra Split
U raspravi su sudjelovali: Natalija Tafra Bazina i ravnatelj Multimedijalnog kulturnog

centra Split Joško Jerončić .
• zbog nepotpunog materijala koji je dostavljen vijećnicima za ovu sjednicu Vijeća o

ovoj točki će se raspravljati na narednoj sjednici Gradskoga vijeća do kada će vijećnici dobiti
dopunu materijala.

36.12. Prijedlog Izvješća o radu Centara za kulturu j cjeloživotno
obrazovanje Zlatna vrata



Većinom je glasova ( 22 "za" i 5 "protiv" od 27) usvojeno Izvješće o radu.Centara za
kulturu i cjeloživotno obrazovanje Zlatna vrata.

Nakon što su se iscrpila Izviješća Ustanova u kulturi otvorena je rasprava o
Prijedlogu Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u 2016. godini s
izviješćima o radu ustanova u kulturi.

U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Joško Markić i pročelnik Službe za
kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru Siniša Kuka.

Potom je , većinom glasova (23 "za". 2 "protiv" i 3 "uzdržana" od 28) usvojeno
Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u 2016. godini s izviješćima o
radu ustanova u kulturi.

Ad 37. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju u
2016. godini s izviješćima o radu ustanova u predškolskom odgoju

Predsjedatelj je naglasio kako će se najprije raspravljati o pojedinačnim Izvješćima o
radu ustanova u predškolskom odgoju te će uvodno obrazloženje dati Ines Milina Ganza
pročelnica Službe za obrazovanje i znanost, ukoliko vijećnici imaju pitanja pozvat će se
ravnateljice Ustanova u predškolskom Odgoju da daju odgovore pitanja.

37.1. Izvješća o radu dječjeg vrtića CVIT MEDITERANA Split za 2016. godinu
U raspravi su sudjelovali: Goran Kotur, Kristina Vidan i ravnateljica dječjeg vrtića

CVIT MEDITERANA Split Mirjana Bakotić.
Nakon zaključenja rasprave,većinom je glasova( 25 "za" i 2 "uzdržana" od 27)

usvojeno Izvješće o radu dječjeg vrtića CVIT MEDITERANA Split za 2016. godinu.

37.2. Prijedlog Izvješća o radu dječjeg vrtića GRIGOR VITEZ Split za 2016.
godinu

U raspravi su sudjelovali: Goran Kotur i ravnateljica dječjeg vrtića GRIGOR VITEZ
Split Viktorija Rogulj.

Nakon zaključenja rasprave,jednoglasno je ( 25 "za" od 25) usvojeno Izvješće o
radu dječjeg vrtiča GRIGOR VITEZ Splil za 2016.

37.3. Prijedlog Izvješća o radu dječjeg vrtića MARJAN Split za 2016. godinu
U raspravi su sudjelovali: Goran Kotur, Joško Markić i ravnateljica dječjeg vrtića MARJAN
Split Ani Mrnjavac.

Nakon zaključenja rasprave,jednoglasno je (26 "za" od 26) usvojeno Izvješće o
radu dječjeg vrtića MARJAN Split za 2016. godinu.

37.4. Prijedlog Izvješća o radu dječjeg vrtića Dječji vrtić RADOST Split za
2016. godinu

U raspravi su sudjelovali: Goran Kotur, Joško Markić, Kristina Vidan i ravnateljica
dječjeg vrtića Dječji vrtić RADOST SplitEndica Radić Hozo.

Nakon zaključenja rasprave,jednoglasno je ( 24 "za" od 24) usvojeno Izvješće o
radu dječjeg vrtića RADOST Split za 2016. godinu.

Potom je otvorena rasprava o Prijedlogu Izvješća o izvršenju Programa javnih
potreba u predškolskom odgoju u 2016. godini s Izviješćima o radu Ustanova u
predškolskom odgoju.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova (21 "za", 1 "protiv" i 2
"uzdržana" od 24) usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u
predškolskom odgoju u 2016. godini s Izviješćima o radu Ustanova u predškolskom
odgoju.



Ad 38. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju i
tehničkoj kulturi za 2016. godinu

Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji
Ines Milina Ganza pročelnica Službe za obrazovanje i znanost.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova{ 19 "za" i 6 .uzdržana" od
25) usvojeno Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u obrazovanju i tehničkoj
kulturi za 2016. godinu.

Ad 39. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u športu u 2016.
godini s Izvješćem o radu Javne ustanove "Športski objekti"
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoje.pročelnik
Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap i ravnatelj Javne Ustanove .Športski
objekti" Split Serdjan Guštin.

U raspravi je sudjelovao Renato Čupić.
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 18 "za", 6 "protiv" i 1 .uzdržan" od

25) usvojeno Izvješće o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u športu u 2016.
godini s Izvješćem o radu Javne ustanove "Športski objekti"

Ad 40. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju provedbe
Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Grada Splita u 2016.
godini
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji_pročelnik
Službe za mjesnu samoupravu, zaštitu i spašavanje Filip Butorović.

U raspravi su sudjelovali: Marijana Puljak, Renato Ćupić i pročelnik Službe za
mjesnu samoupravu, zaštitu i spašavanje Filip Butorović.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 20 "za~ i 6 .uzdržano" od 26)
donesen Zaključak o usvajanju Izvješća o stanju provedbe Provedbenog plana
unapređenja zaštite od požara za područje Grada Splita u 2016. godini.

Ad 41. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara na
području Grada Splita u 2016. godini
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova( 19 "za" i 9 "uzdržanau od 28)
donesen Zaključak o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Grada
Splita u 2016. godini.

Ad 42. Prijedlog provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za
područje Grada Splita za 2017. godinu
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji_pročelnik
Službe za mjesnu samoupravu, zaštitu i spašavanje Filip Butorović.

U raspravi su sudjelovali; Marijana Puljak, pročelnik Službe za mjesnu samoupravu,
zaštitu i spašavanje Filip Butorović i Nenad Ružić, predsjednik splitske podružnice Udruge
profesionalnih vatrogasaca Hrvatske.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 23 "za", 3 "protiv. i 3 "uzdržana" od
29) donesen Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Grada Splita
za 2017. godinu.

Ad 43. Prijedlog zaključka o usklađivanju Plana zaštite od požara Grada Splita
u 2017. godini
U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Renato Ćupić i pročelnik Službe za mjesnu
samoupravu, zaštitu i spašavanje Filip Butorović.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 25 "za", 2 .protiv" i 3 .uzdržana~ od
30) donesen Zaključak o usklađivanju Plana zaštite od požara Grada Splita u 2017.
godini.



Ad 44. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na novoformiranim
čest.zem. 9945111 pov. 243 m2 i čest.zem. 9945/12 pov. 71 m2 (obje nastale od
osnovne čest.zem. 9945(5), K.O. Split na predjelu Žnjan
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji pročelnica
po ovlaštenju Službe za imovinskopravne poslove, izgradnju i geodeziju Ana Pogorelić.

U raspravi su sudjelovali:Petar Škorić, Renato Ćupić i pročelnica po ovlaštenju
Službe za imovinskopravne poslove, izgradnju i geodeziju Ana Pogorelić.

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(30 "za" od 30) donesen Zaključak o
ukidanju statusa javnog dobra na novoformiranim čest.zem. 9945/11 pov. 243 m2 i
čest.zem. 9945112 pov. 71 m2 (obje nastale od osnovne čest.zem. 9945/5), K.O. Split na
predjelu Žnjan.

Ad 45. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na
čest.zem.1040/52 pov.28.m2 i čestzem.1040/53 pov 14 m2, obje K.O. Split na predjelu
GK Žnjan u Splitu

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 "za" od 30) donesen
Zaključak o ukidanju statusa javnog dobra na čest.zem.1 040/52 pov.28.m2 ičest zem.
1040/53 pov 14 m2, obje K.O. Split na predjelu GK Žnjan u Splitu.

Ad 46. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na čest.zem.
10001/4 pov. 28 m2 (katastarske oznake čest.zem.13649/3 K.O. Split. na predjelu
gradskog kotara Mejaši u Splitu

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 29 ~za~od 29) donesen
Zaključak o ukidanju statusa javnog dobra na čest.zem. 10001/4 pov. 28 m2

(katastarske oznake čest.zem.13649/3 K.O. Split, na predjelu gradskog kotara Mejaši u
Splitu.

Ad 47. Prijedlog zaključka o raspisivanju natječaja za prodaju građevinskog
zemljišta na predjelu Meje u Splitu
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 29 "za" od 29) donesen Zaključak o
raspisivanju natječaja za prodaju građevinskog zemljišta na predjelu Meje u Splitu.

Ad 48. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 957/15
Z.U. 15036 K.O. Split. u naravi stan površine 39,09 m2 označen brojem 1 na visokom
prizemlju zgrade u Splitu na adresi Marmontova 5

Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji
pomoćnik pročelnika Službe pravne zaštite i za stanove i poslovne prostore Jakov Cvitković.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova( 29 ~za" i 1 "uzdržan~ od
30) donesen Zaključak o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 957/15 Z.U. 15036
K.O. Split, u naravi stan površine 39,09 m2 označen brojem 1 na visokom prizemlju
zgrade u Splitu na adresi Marmontova 5.

Ad 49. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 3239/2
Z.U. 5114 K.O. Split, u naravi stan površine 69.40 m2 označen brojem 17 na l. katu
zgrade u Splitu na adresi Trg Mihovila Pavlinovića 8

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, većinom je glasova( 29 "za" i 1 "uzdržan" od
30) donesen Zaključak o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 3239/2 Z.U. 5114
K.O. Split, u naravi stan površine 69,40 m2 označen brojem 17 na I. katu zgrade u
Splitu na adresi Trg Mihovila Pavlinovića 8.

Ad 50. Prijedlog zaključka o utvrđivanju Osnovnog programskog i
financijskog okvira za rad Gradskoga kazališta lutaka Split za razdoblje od 2018. do
2021. godine



Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji
pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru Siniša Kuko.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 YzaYod 30) donesen
Zaključak o utvrđivanju Osnovnog programskog i financijskog okvira za rad
Gradskoga kazališta lutaka Split za razdoblje od 2018. do 2021. godine.

Ad 51. Prijedlog zaključka o utvrđivanju Osnovnog programskog i
financijskog okvira za rad Hrvatskog narodnog kazališta za razdoblje od 2018. do
2021. godine

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 ~za~od 30) donesen
Zaključak o utvrđivanju Osnovnog programskog i financijskog okvira za rad Hrvatskog
narodnog kazališta za razdoblje od 2018. do 2021. godine.

Ad 52. Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o osnivanju, imenovanju, sastavu,
djelokrugu inačinu rada Partnerskog vijeća za Urbanu aglomeraciju Split

Pošto nije biJa prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 ~za~od 30) doneseno
Rješenje o izmjeni Rješenja o osnivanju, imenovanju, sastavu, djelokrugu i načinu
rada Partnerskog vijeća za Urbanu aglomeraciju Split.

Ad 53. Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o osnivanju, imenovanju, sastavu,
djelokrugu i načinu rada Koordinacijskog vijeća za Urbanu aglomeraciju Split

Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji
pročelnica Službe za gospodarstvo, turizam, međunarodne i europske fondove Elu Žižić.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 ~za~od 30) doneseno
Rješenje o izmjeni Rješenja o osnivanju, imenovanju, sastavu, djelokrugu i načinu
rada Koordinacijskog vijeća za Urbanu aglomeraciju Split.

Ad 54. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća K.K. Split s.d.d.
Split za 2016. godinu s Izvješćem neovisnog revizora

Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji
pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.

U raspravi su sudjelovali: Ante Zoričić, Domagoj Maroević i pročelnik Službe za
sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova( 29 ~za~i 1 "uzdržan~ od 30)
donesen Zaključak o prihvaćanju Financijskog izvješća K.K. Split s.d.d. Split za 2016.
godinu s Izvješćem neovisnog revizora.

Ad 55. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća HNK "Hajduk"
s.d.d. Split za 2016. godinu s Izvješćem neovisnog revizora
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji pročelnik
Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap i financijski direktor nHNK Hajduk Split~
Milan Prgomet.

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je ( 30 "za~ od 30) donesen
Zaključak o prihvaćanju Financijskog izvješća HNK "Hajduk" s.d.d. Split za 2016.
godinu s Izvješćem neovisnog revizora.

Ad 56. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog
statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole ..Marjan" Split
Predsjedatelj je napomenuo kako vijećnicima na raspolaganju za sva pitanja stoji Jnes Milina
Ganza pročelnica Službe za obrazovanje i znanost.

U raspravi su sudjelovali: Joško Markić i Ines Milina Ganza, pročelnica Službe za
obrazovanje i znanost.

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je ( 30 Yza"od 30) donesen Zaključak o
davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta



Osnovne škole "Marjan" Split.

Ad 57. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog
statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole "Plokite" Split
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je (29 ~za"od 29) donesen Zaključak o
davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta
Osnovne škole "Plokite" Split.

Ad 58. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog
statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole nSkalice" Split
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, jednoglasno je (29 "za" od 29) donesen Zaključak o
davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta
Osnovne škole "Skalice" Split.

Ad 59. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog
statutarne odluke o izmjenama Statuta Osnovne škole "Sućidar" Split

Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu. jednoglasno je ( 30 "za~od 30) donesen
Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o
izmjenama Statuta Osnovne škole ••Sućidar" Split.

Ad 60. Prijedlog zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje člana
Stručnog tijela za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na području
Splitsko- dalmatinske županije sa područja Grada Splita

Uvodno obrazloženje dao je predsjednik odbora za izbor i imenovanje Petar Škorić.
U raspravi je sudjelovao Ante Čikotić.
Potom je, jednoglasno(30 "za" od 30) donesen Zaključak o utvrđivanju prijedloga

za imenovanje člana Stručnog tijela za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom
dobru na području Splitsko- dalmatinske županije sa područja Grada Splita.

Sjednica je završila sa radom u 18,10 sati.

PREDSJEDNIK
Gradskoga vijeća

Jure Šundov
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